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P R O T O K Ó Ł Nr 11/08

z posiedzenia Komisji ds. Promocji, Kultury, Sportu i Turystyki Rady Miejskiej w Augustowie

z dnia 23 stycznia 2008 r.

W posiedzeniu Komisji udział wzięli – lista obecności w załączeniu.

P o r z ą d e k p o s i e d z e n i a:

1. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Miasta Augustowa na lata 2008-2015.

2. Zapoznanie się z koncepcją zagospodarowania terenów Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Augustowie.

3. Sprawa zagospodarowania terenu w centrum miasta przy Miejskim Domu Kultury w Augustowie.

Posiedzenie Komisji do spraw Promocji, Kultury, Sportu i Turystyki RM otworzył Pan Zbigniew Huszcza – Przewodniczący Komisji.

Zapoznał obecnych z proponowanym porządkiem posiedzenia, który został przyjęty.

Ad.pkt 1

Pan Adam Sieńko – Burmistrz, Osoba Pełniąca Funkcje Organów Gminy scharakteryzował Strategię Rozwoju Miasta Augustów na lata 2008-2015, która
zawiera min. wieloletni plan inwestycyjny na lata 2008-2015 oraz postulaty zgłoszone w trakcie konsultacji społecznych. Strategia nie jest zamkniętym
dokumentem i będzie mogła być weryfikowana.

Pan Marcin Choroszewski – Kierownik Wydziału Strategii i Promocji UM powiedział, że Strategia jest planem umożliwiającym pozyskanie środków
finansowych na realizację wyznaczonych zadań. Poinformował, że wieloletni plan inwestycyjnym został zweryfikowany, w związku z podjętą przez Radę Miejską
uchwałą w sprawie budżetu miasta na 2008 rok.

Pan Radny Wojciech Walulik – stwierdził, że Strategia Rozwoju Miasta Augustowa na lata 2008-2015 jest planem ambitnym, którego realizacja uatrakcyjni
miasto, zwiększy jego rozwój i podniesie poziom życia mieszkańców. Atrakcyjność Augustowa będzie miała wpływ na zwiększenie ilości turystów. Radny
W.Walulik zwrócił uwagę, że w Strategii jest mowa o Augustowie, jako centrum sportów wodnych, natomiast dokument ten nie zawiera informacji na temat
możliwości wykorzystania starego toru kajakowo-wioslarskiego na jeziorze Rospuda. Na sporcie też można zarabiać. Zaproponował zmodernizowanie
istniejącego toru i wykorzystanie go do celów treningowych. Obiekt powinien być przekazany klubowi.

Pan Zbigniew Huszcza – Przewodniczący Komisji do spraw Promocji, Kultury, Sportu i Turystyki RM omówił sprawę rozbudowy Miejskiego Domu Kultury.
Przypomniał starania Miasta zmierzające do pozyskania obiektu byłej placówki WOP oraz kina „Iskra” przy ul. 3 Maja.

Pani Radna Bożenna Ziemak – poruszyła sprawę budowy sal sportowych przy szkołach podstawowych.

Po przeprowadzonej dyskusji, Pan Zbigniew Huszcza – Przewodniczący Komisji do spraw Promocji, Kultury, Sportu i Turystyki RM poddał pod
głosowanie Strategię Rozwoju Miasta Augustowa na lata 2008-2015, która w wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania została zaopiniowana jednogłośnie
pozytywnie 5 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się.

Ad.pkt 2

Pan Adam Sieńko – Burmistrz, Osoba Pełniąca Funkcję Organów Gminy przedstawił koncepcję zagospodarowania terenów Miejskiego Ośrodka Sportu i
Rekreacji, opracowaną przez Gardenia sport Sp. z o.o. w Warszawie. Szacunkowy koszt realizacji inwestycji wynosi 50 mln zł.

Po dokonanej analizie, Komisja do spraw Promocji, Kultury, Sportu i Turystyki RM koncepcję zagospodarowania terenów MOSiR zaopiniowała jednogłośnie
pozytywnie, 5 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się. Zgłosiła wniosek, aby pierwszym etapem realizacji inwestycji
była budowa boiska ze sztuczną nawierzchnią w ramach programu Blisko Boisko.

Ad.pkt 3

Komisja ds. Promocji, Kultury, Sportu i Turystyki RM rozpatrzyła sprawę zagospodarowania terenu w centrum miasta przy Miejskim Domu Kultury. Rozważyła
możliwość przeznaczenia w/w terenu pod rozbudowę miejskich placówek kultury. Zapoznano się z przeznaczeniem gruntu w planie zagospodarowania
przestrzennego.

Po dokonanej analizie, Komisja ds. Promocji, Kultury, Sportu i Turystyki RM postanowiła wystąpić z wnioskiem o przeznaczenie gruntu przy Miejskim Domu
Kultury pod rozbudowę miejskich placówek kultury.
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